
SKUPŠTINA KANTONA  SARAJEVO

Vlada Kantona Sarajevo

Ministarstvo saobraćaja KS

9.Sjednica Skupštne KS

Pitanje broj 29/09

Molim ministra saobraćaja Andada Štetu da mi odgovori da li je u 
mogučnosti da primi predstavnike mjesne zajednice Rječića - Reljevo 
radi rješenja pitanja prevoza učenika od mjesta boravka do škole i 
nazad?

Obrazloženje:

U kontaktu sa stanovnicima ove mjesne zajednice sam dobila informaciju da su 
više puta pokušali da stupe u kontakt sa gospodinom Adnanom Štetom 
ministrom za saobračaj u KS radi rješavanja problema oko prevoza školske 
djece . Naime ova mjesna zajednica ima oko 150 učenika što osnovaca ,što 
srednjoškolaca  ali i velikih problema oko prevoza od kuće do škole i obrnuto. 
Problem je što postoje i privatnici koji na svoju ruku prevoze djecu i za tu 
uslugu naplačuju po 50 KM mjesečno. Molim ministra da mi odgovori postoji li 
mogučnost što skorijeg sastanka sa predstavnicima ove Mjesne zajednice i 
rješavanja ovoga problema.
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